

Title (en)
PEDESTAL.

Title (de)
FUSSKREUZ.

Title (fr)
PIED.

Publication
EP 0467917 A1 19920129 (EN)

Application
EP 90905608 A 19900406

Priority
GB 8908159 A 19890411

Abstract (en)
[origin: WO9011709A1] A pedestal, particularly a pedestal which provides a base for a swivel chair or other article of furniture, comprises a socket (10) for receiving an upstanding column and a plurality of arms (11) extending radially from the socket to support it on a floor, characterised in that the socket (10) and its supporting arms (11) are moulded in one piece, e.g. from plastics, the arms are hollow with tops which are open when moulded, and separately formed cover strips (14) are attached to the tops of the arms to close them.

Abstract (fr)
Un pied, constituant notamment une base pour un siège tournant ou pour un autre article de mobilier, comprend un emboîtement (10) destiné à recevoir une colonne droite ainsi qu'une pluralité de bras (11) s'étendant radialement à partir de l'emboîtement afin de le supporter sur un sol. Ledit pied se caractérise en ce que ledit emboîtement (10) et ses bras de support (11) sont moulés d'une pièce, par exemple en matière plastique. Lesdits bras sont creux avec des parties supérieures ouvertes (14) formées séparément étant fixées aux parties supérieures des bras pour les fermer.

IPC 1-7
A47C 7/00

IPC 8 full level
A47C 7/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 7/004 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9011709A1

Cited by
DE9320044U1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9011709 A1 19901018; CA 2041666 A1 19901012; CA 2041666 C 19940329; DE 69005107 D1 19940120; DE 69005107 T2 19940421;
EP 0467917 A1 19920129; EP 0467917 B1 19931208; ES 2047924 T3 19940301; GB 8908159 D0 19890524

DOCDB simple family (application)
GB 9000526 W 19900406; CA 2041666 A 19900406; DE 69005107 T 19900406; EP 90905608 A 19900406; ES 90905608 T 19900406;
GB 8908159 A 19890411